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Afholdt mandag den 23. maj 2022 kl. 19.00 
på Handelsfagskolen, Skåde 

Skåde Skovvej 2, 8270 Højbjerg 
 

 
Dagsorden i henhold til vedtægternes §7 
 

1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog John Skovbjerg,  
John Skovbjerg blev valgt, og konstaterede at generalforsamlingen var lovlig varslet og indkaldt i 
henhold til vedtægterne. 
Ved registrering ved indgangen og udlevering af stemmesedler blev der registreret 103 fremmødte 
og 47 fuldmagter, således at der i alt var 150 stemmeberettigede repræsenteret.  
 

2. Beslutning om bestyrelsens forslag vedrørende udvikling af bane og klubhus. 
Bestyrelsen foreslår, at der kan optages lån på i alt DKK 12 mio. som kan anvendes til udvikling af 
bane, træningsområder og klubhus over de kommende 5 år. 
 
Claus gennemgik baggrunden for udviklingen af projekterne, projekterne som de ser ud lige pt, 
økonomien for projekterne samlet samt prioriteringen af projekterne. 
Du kan læse hele gennemgangen her. 
 
Herefter var der kommentarer og spørgsmål fra salen som blandt andet omhandlede mangel på 
specificeret budget, Unico og medlemmerne, logistikken i forbindelse med ombygningen, bliver der 
plads nok til os medlemmer, renovering contra nybyg, træningsfaciliteter, korthulsbane, dræning af 
banen samt muligheder for at søge fondsmidler. 
Der var også tilkendegivelser fra salen om at der var tiltro til at bestyrelsen godt kunne forvalte 
styringen af projekterne fremadrettet, samt at timingen er helt perfekt. 
 
Konklusionen på ovenstående kan sammenfattes som følger: 

• Medlemmerne og deres trivsel på banen og i klubhuset er det vigtigste i klubben.  

• For at have en god restaurant er det vigtigt at denne også har mulighed for at lave en 
forretning. 

https://aarhusgolf.dk/wp-content/uploads/2022/05/Ekstraordinaer-Generalforsamling-MAJ22.pdf


• Når man har prokura til eventuelt at optage lån, kan man gå i gang med at detailplanlægge 
og lave detailbudgetter. De forskellige arbejdsgrupper vil selvfølgelig blive involveret i dette 
arbejde, og medlemmerne vil løbende blive opdateret på udviklingen i arbejdet. 

• Når der foreligger detaljerede planer, vil man gå i gang med at søge forskellige fond om 
støtte til projekterne. 

• Arkitekten på klubhuset fortalte at det vigtigste er at skabe bedre faciliteter for 
medlemmerne, samt at forbinde de nye indendørs lokaler med bedre og større terrasser, 
for at skabe et bedre klubliv.  
Arkitekten fremhævede at et nybyggeri vil være ca. dobbelt så dyrt som renoveringen, og 
jo ikke en miljømæssig bæredygtig løsning. 

• Udviklingen af træningsfaciliteterne og eventuel korthulsbane er afhængig af om vi kan få 
jord på den anden side af Ny Moesgård Vej. 

• Klimasikring af banen er ikke i disse projekter, men skal med i den fremadrettede 
planlægning. 

 
Herefter blev der foretaget skriftlig afstemning, og forslaget blev vedtaget og bestyrelsen blev 
tildelt prokura til at kunne optage lån på op til DKK 12 mio. med følgende stemmetal: 
104 stemte ja 
44 stemte nej 
2 stemte blankt 
 

3. Eventuelt. 
 
Herefter takkede Claus og Jacob Norby på bestyrelsens vegne for en god generalforsamling, og tak for input 
fra alle sider. Bestyrelsen vil løbende opdatere medlemmerne om udviklingen i de forskellige projekter. 
 
Referent: Peter Agerboe 
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Dirigent 


